

# Chinatown Legacy Stewardship Group (LSG) 17<sup>th</sup> Meeting Meeting Summary Notes

Date:Tuesday, March 2, 2020Time:5:00 p.m. - 6:30 p.m.Location:Zoom Video Conferencing

**Present:** Aynsley Wong, Carmut Me, Elisha Yao, Fred Mah, Glynnis Chan, Henry Tom, Jordan

Eng, Kevin Huang, Kimberley Wong, Laiwan Chung, Leslie Shieh, Lorraine Lowe, Louis Lapprend, Mike Tan, Minna Van, Ross Lam, Peter Wong, Terry Hunter, Todd Huang,

William Ma

Guests: Doris Chow, Sarah Ling, Wendy Au

CoV Staff: Alan Chen, Alina Cheng, Baldwin Wong, Christopher Darwent, Fausto Inomata, Helen Lee, Helen Ma, Joseph Li, Paul Storer, Tom Wanklin, Vincent Kwan

Regrets: Bill Kwok, Cecil Charles Chi Chung Fung, Charlotte Li, Danny Quon, Fred Kwok, Inge

Roecker, Jugen Li, Jun Ing, June Chow, Li Yu Rong, Robert Sung, Sonny Wong, Stephanie Leo, Susan Ma, To Trinh Diep, Wang Zhao, Willie Chan, Y Vy Truong

#### Agenda

| Time      | Item  | Presenter/Facilitator   |
|-----------|---|---|
| 5:00 p.m. | Welcome   | Kimberley Wong and Mike Tan<br>LSG Co-chair   |
| 5:05 p.m. | Land Acknowledgement  | Terry Hunter<br>LSG Member  |
| 5:10 p.m. | LSG Co-chair Updates  | Kimberley Wong and Mike Tan<br>LSG Co-chair   |
| 5:20 p.m. | Members' Open Space  • Sharing of Heart of the City Festival Experience | Terry Hunter<br>LSG Member  |
| 5:30 p.m. | LSG Pilot Projects and Working Groups Updates                           | Project and Working Group Sponsors  |
| 5:40 p.m. | NEFC Working Group Report Out   | LSG Member  |
| 5:55 p.m. | City of Vancouver Transportation Staff<br>Presentation                  | Paul Storer, Alina Cheng,<br>Christopher Darwent and staff<br>from Real Estate and Facilities<br>Management |
| 6:15 p.m. | CTT Updates   | Baldwin Wong and Helen Ma<br>CTT Co-Leads   |
| 6:30 p.m. | Meeting Adjourned   | Kimberley Wong and Mike Tan<br>LSG Co-chair   |



## **Land Acknowledgement from Terry Hunter** (see attached slides for more details)

• Terry shared his personal stories and experiences in relation to the significance of acknowledging his home in Chinatown on unceded Coast Salish territories.

#### **Co-Chair Updates**

- Welcome to Sifu Peter Wong, Director of CBA, Director with Wong's Association, and President of the Hon Hsing Athletic Club.
- Co-Chairs have invited the Musqueam, Squamish, and Tsleil-Waututh nations to a dialogue with the LSG regarding Chinatown and Indigenous relations.
- Recent virtual events in Chinatown include:
  - Chau Luen Athletic Club, Chinatown Today, and hua foundation organized a hugely successful Ox-picious Lunar New Year event with 350 families in attendance.
  - o CBA launched an anti-racism media campaign and a virtual parade.
  - o CCC organized a Fairchild TV segment with four other Chinese cultural centers.
- Call for VCH to provide a coordinated vaccination response for Chinese-speaking seniors:
  - A recent VCH vaccination rollout to Chinese-speaking seniors at Carnegie's pop-up vaccination clinic was unprepared to meet the language needs of the population.
  - Chau Luen Society asked VCH to provide more translation materials and explore going into SROs and other housing to service ~1900 Chinese-speaking seniors that are not part of assisted living facilities.
  - Helen Ma, Nick, and Mike are working with VCH to get a coordinated response, with support from Wendy Au who sits on VCH's Board of Directors.
  - The Premiere's Office expressed interest to Wendy in setting up a meeting with seniors' groups from Chinatown. Wendy suggested they communicate whether they are prepared to go to seniors' buildings to provide vaccinations. In addition, if they are seeking the support of community groups working with seniors such as Yarrow or SRO-C, they should provide them with funding to support their work.
  - LSG members are also observing a rise in vaccination misinformation with Chinesespeaking seniors. Of the 450 residents Nick Yung is currently working with, only 10 so far were interested in seeking vaccination.
    - A targeted communications strategy is needed to support vaccination uptake.
       Suggestion: A well-respected Chinese doctor could go on TV and radio to dispel myths and demonstrate that they are taking the vaccine.

## Members' Open Space: Oral History of the Vancouver Moving Theater and the DTES Heart of the City Festival, by Terry Hunter (see slides for images and more details)

- Terry shared a personal history of his life and work in Chinatown, with over 50 years of colorful inspiration, relationship-building and cultural learnings.
- LSG Co-Chairs invite other members to share their stories in future meetings! Passing on community stories is important for maintaining Chinatown's cultural heritage.



## **LSG Pilot Projects and Working Group Updates**

- **Small Business** The working group is convening tomorrow. They presented to consultants and City staff about transforming Chinatown Plaza with new culinary experiences, a culinary school, as well as space for community and food-based retail.
- Low-Income Residents and Gentrification Research has been extended until August 2021, as the researcher is facing challenges securing interviews with seniors due to COVID. The research focus has been adjusted to include other front-line worker perspectives on seniors' concerns, as the number of seniors interviewed is less than anticipated.
- **Streets and Safety** The Chinatown Safety Pilot Project will be ready to launch once the final job posting has been approved by the working group sponsor.
- **Relationship-Building, Public Education, and Capacity-Building** Chinatown Stories Volume 3 has been printed and published online. The Indigenous Engagement and Education project will present next steps at the next meeting.
- Cultural Heritage The Fire Dragon & Noodle Festival are currently fundraising and will be
  interviewing new candidates for Event Producer soon. Anticipated launch for Fall 2021. The
  working group is also advocating for the retention of existing H-Frames in Chinatown for
  laneway activation and is working with CoV.

#### **NEFC Working Group Report Out**

- The working group has not met again since last LSG meeting.
- A sub-group from the working group met with CoV's General Managers and some senior staff. A summary of the meeting has been sent to the group for review.
- Some members suggested that CoV support the completion of an economic impact assessment of the Carrall Street proposal. CoV is preparing the scope and will be presented to the working group for feedback. When finalized, CoV will hire experts for the study.
- A NEFC Displaced Residents study was projected to be complete this February 2021 by CoV staff, but has not since been brought up yet.
  - Update from Baldwin: CoV wants to engage in this research with both the
    communities from Chinatown and Hogan's Alley Society (HAS). HAS has expressed
    interest but would like to clarify some details with the Chinatown group first. CoV will
    set a meeting with both communities to determine the terms of reference for this
    research. Sandra will be speaking more about this to the NEFC Working Group.
- For members who are seeking more information about the history of Chinatown's involvement with the NEFC plan, please inquire through the Co-Chairs and LSG Secretariat.

Presentation on Parking Changes in Vancouver's Chinatown from Paul Storer, Director of Transportation; Alina Cheng, Manager of Parking Branch; Christopher Darwent, Civil Engineer (see presentation slides for more details):

This presentation from Engineering's Parking Branch is made in response to the parking-specific concerns of City Council's Sustaining Vancouver's Chinatown motion.

#### Main proposals:

Pilot program to highlight low-cost parking meter locations with public signage



- Introduce one free "Room to Load" Zones per street block for 3-30min trips
  - Feedback: Please amend the example signage to clearly indicate parking duration.
- Prioritize new parking meter equipment in Chinatown
  - o Requires inputting license plate information, pay options include cash and by-phone.
  - One pay station for each parking area, instead of one parking meter per two spots.
  - o Chris is pushing for machines to have a Chinese-language option when launched.
  - Several security features and vandalism-detection functions when plugged up, each machine will automatically contact a CoV staff person to come and fix it.
- EasyPark parking rates in Chinatown Plaza Parkade contribute to ongoing security and maintenance challenges in the building
- Providing bike parking in Chinatown Plaza will be contingent on the interest demonstrated by LSG members. Parking staff will need to come up with a business case for said request.

#### Discussion:

- Our original requests included providing temporary parking fee relief in the parkade to attract visitors after the pandemic. Was this possibility discussed with Council or EasyPark?
  - A: The incentives staff worked out do not go as far as providing free parking, but relative to other neighbourhoods Chinatown's on-street parking is competitive with the downtown core and its off-street (parkade) parking is likely the cheapest.
- Does the Parking branch have jurisdiction over setting the parkade's parking rates directly?
  - A: No. EasyPark sets the parkade's rates and takes operating costs into consideration.
     That is why Council asked us to engage with Easypark over these concerns. However, we do have purview over setting on-street parking rates. On-street parking policy is uniform for all the city's commercial areas.
- Why is Downtown Core the benchmark instead of other neighbourhood shopping areas?
  - A: The Downtown Core is being used because it is the closest to Chinatown by proximity. Hastings-BIA, Crosstown and Gastown are included in the comparison.
  - Response: The Downtown Core gets much more business than Chinatown. Cambie Village would make a better comparison. Parking rates need to be fair for the merchants, and this requires rethinking Chinatown's case.
- How will you and make sure that people do not overstay in the drop off pick up zone?
  - A: Parking laws will be enforced and people will receive tickets if they overstay.
- How often is the demand assessed, and rate changed to reflect any change in demand?
  - A: The demand is assessed annually.
- How will the new mandatory residential zone permits in Strathcona impact Chinatown?
  - o Not much, as most of Strathcona adjacent to Chinatown is already permit-zoned.

#### Additional comments:

- Regarding off-street parking rates, a total of \$6.85 for 2 hours (or \$3.42/hr) in the plaza parkade does not seem like the right approach to drawing visitors back to Chinatown.
- Wouldn't people prefer to park in the free 15-30 minute loading spaces than go into a parkade? Perhaps the first 30 min should be free.



- International Village has free parking, so why doesn't Chinatown parkade?
- Increasing meter price to optimize availability ignores the fact that Chinatown has a severe
  split between affordable and expensive stores. If prices go up, rich customers get more
  parking spots while lower-income customers will stop supporting legacy businesses. This is
  important if we are thinking about economic recovery and supporting legacy businesses.
- It is hard to bring people back with no free parking if it is not an essential visit.
- On bike parking, it was difficult to find secured bike parking during events pre-COVID.
- LSG asks for the support of Parking staff to re-engage with EasyPark to push for more economic relief inside the Chinatown Plaza parkade.

#### **CTT Updates**

- CTT is currently working to bring forward an update regarding CHAMP's themes and strategies for LSG input next meeting. CTT will also schedule a meeting with working group sponsors to check-in, since the content draws heavily from LSG working group documents.
- Memorial Square Public Engagement is launching a bilingual public website and survey. The survey is drafted and will be presented to the Memorial Square Advisory Group for feedback in their first meeting. LSG Co-Chairs will be present to represent LSG, but LSG members are invited to attend to represent their own organizations' interests.

Chinatown Summit Planning Update (see presentation slides for more details)

- CTT is proposing a 2-day virtual conference for September-October, after the Fire Dragon/Noodle Festival.
- The planning takes precedent from other recent successful virtual events, as well as proactive pandemic precautions given future uncertainties around gathering restrictions.
- Summit activities and information will be made accessible through a dedicated website.
- The summit will include pre-event content as well as interactive components during the two days, such as presentations, panel discussions, and moderated engagement.
- An event producer will be hired to produce the summit.
- Will also be convening a summit advisory group to help guide its planning. CTT will be soliciting interest and feedback from now until the group begins convening in April.

#### Discussion:

- We need to think about how to involve the societies if the conference will be virtual, given broad technological accessibility barriers. Language accessibility will also be critical.
- Carmut sees synergies between this summit and the City of Calgary's Tomorrow's Chinatown event. Will reach out to her team to connect CTT, as they have conducted meaningful virtual engagements already and are happy to share their lessons learned.
  - CTT expresses a strong interest in connecting and working with other Chinatowns.
- This summit will provide a venue for other Chinatowns to bring their problems to workshop together. It will be important to balance the summit's content in terms of presenting successes versus creating space and opportunity for our peers to work together.



## 唐人街文化傳承督導組(LSG)第十七次會議 會議記錄摘要

日期: 2021年3月2日(星期二)

**時間**: 下午5時-6時30分

地點: Zoom 電話及視像會議

## 出席成員:

Aynsley Wong Meldrum,米加密 Carmut Me,馬清石 Fred Mah,陳開心 Glynnis Chan,Henry Tom,伍沛雄 Jordan Eng,黃儀軒 Kevin Huang,黃壯慈 Kimberley Wong,Laiwan Chung, 謝麗如 Leslie Shieh,Lorraine Lowe,Louis Lapprend, 譚聖祐 Michael Sing Yau Tan,Minna Van, Ross Lam,Peter Wong, Terry hunter,Todd Huang, 馬威廉 William Ma

## 嘉賓:

周慕怡 Doris Chow,翁熊羿 Nick Yung,凌慧意 Sarah Ling ,Sidi Chen,Tiffany Zhang,區韻宜 Wendy Au

## 市府職員:

陳曉征 Alan Chen,黃永安 Baldwin Wong,Christopher Darwent,Fausto Inomata,李麗芳 Helen Lee,馬凱盈 Helen Ma,李光耀 Joseph Li,Paul Storer ,Tom Wanklin,關兆初 Vincent Kwan

## 缺席成員:

郭瑋霖 Bill Kwok、Cecil Charles Chi Chung Fung 馮治中, Charlotte Li、Danny Quon、Elisha Yao、郭英華 Fred Kwok、Inge Roecker、李菊根 Jugen Li、吳峻譽 Jun Ing、周慕慈 June Chow、李玉榮 Ru Rong Li、 Robert Sung、黃仕儒 Sonny Wong、廖綺媚 Stephanie Leo、Susan Ma、, To Trinh Diep, 王曌 Rosy Wang Zhao、Willie Chan, Y Vy Truong



## 議程

| 時間        | 項目                             | 主持人  |
|-----------|--------------------------------|--|
| 5:00 p.m. | 歡迎                             | <b>黃壯慈/譚聖祐</b><br>督導組共同主席  |
| 5:05 p.m. | 聲明承認所在地方為原住民土地                 | Terry Hunter<br>督導組成員  |
| 5:10 p.m. | 督導組共同主席最新資訊                    | <b>黃壯慈/譚聖祐</b><br>督導組共同主席  |
| 5:20 p.m. | 督導組成員自由發言時段<br>• 分享"溫哥華之心"節日體驗 | Terry Hunter<br>督導組成員  |
| 5:30 p.m. | 督導組試驗項目及工作小組最新資訊               | 項目及工作小組發起人   |
| 5:40 p.m. | 福溪東北地區工作小組匯報                   | 督導組成員  |
| 5:55 p.m. | 溫哥華市政府運輸部職員介紹                  | Paul Storer, Alina Cheng,<br>Christopher Darwent 及市府<br>地產及設施管理部職員 |
| 6:15 p.m. | 唐人街經濟文化發展專案小組(CTT)<br>最新資訊     | <b>黃永安/馬凱盈</b><br>CTT 共同領導   |
| 6:30 p.m. | 會議結束                           | <b>黃壯慈/譚聖祐</b><br>督導組共同主席  |



## 承認所在地方為原住民土地 – Terry Hunter (詳情見附件資訊)

Terry 就承認所在地方為沙利殊沿岸原住民從未割讓土地的重要性分享他個人的故事和體驗。

## 督導組共同主席最新資訊

- 歡迎中華會館理事、黃氏宗親會理事及漢升體育會會長黃碧海師父出席會議。
- 共同主席已邀請馬斯琴、史廣米殊及史里華圖民族就唐人街與原住民社區的關係與督導組進行對話。
- 近期舉行的網上活動包括:
  - 昭倫體育會、今日唐人街(Chinatown Today) 及hua foundation 聯合主辦了一個非常成功的"牛氣沖天"農曆新年慶祝活動,吸引了350個家庭參與。
  - 中華會館推出的反種族歧視媒體活動和網上游行。
  - 大溫哥華中華文化中心與其他四個城市的中華文化中心在新時代電視聯合主辦新春節目。
- 要求沿岸衛生局(VCH)為華裔長者提供一個協調的疫苗接種程序
  - 最近在加麗基中心臨時設立的疫苗接種站未能照顧到長者在語言上的障礙問題。
  - 昭倫公所要求沿岸衛生局提供更多翻譯的資訊及考慮派員前往單人住房 (SRO)及其他樓房為1900多位並非居住在輔助生活設施的長者接種疫苗
  - 馬凱盈、翁熊羿及譚聖佑在VCH理事區韻宜協助下,正在與衛生局合作 制定協調的接種行動。
  - 省長辦公室向區韻宜表示有興趣與長者組織會面。區韻宜建議他們應考 慮是否有準備派員前往長者居住的大樓為他們接種疫苗,以及省府應該 向服務長者的機構(例如世代同行會)提供撥款以支援他們的工作。
  - 督導組成員亦察覺到華裔長者收到接種疫苗的錯誤資訊有上升的趨勢。由翁熊羿提供服務的450位長者當中只有10位表示願意接種疫苗。
    - 有需要推行聚焦的宣傳推廣活動以提升接種率。



## 成員自由發言: Terry Hunter 講述有關溫市流動戲院及市中心東端 "溫哥華之心" 節日的故事。(詳情見附上文件)

- Terry 分享了他在唐人街生活和工作的歷史,包括了他超過50年多姿多彩的感受、建立關係和文化上的學習。
- 督導組共同主席鼓勵其他成員也在未來的會議上分享他們的經歷,因為社區故事的傳承對保留唐人街的文化遺產十分重要。

## 督導組試驗項目及工作小組最新資訊

- **小型商業**:工作小組將會在明日舉行會議。他們已向顧問及市府職員講述了有關將華埠廣場轉型為新的美食體驗及烹飪學校,並作為社區和零售食品行業用的空間。
- **低收入及貴族化**: 由於疫情關係,研究員在安排與長者會面上遇到挑戰,該研究 項目已被延長至 2021 年 8 月。因為面談長者的數目較原定為少,研究的焦點 亦作出了調整並包含了前線工作人員對長者顧慮的看法。
- **安全及街道**: 唐人街安全試驗項目一待工作小組批准了招聘工作職位的最終人選 後便可以展開。
- **建立關係、公眾教育及增強組織能力**: "唐人街故事" 第三集現已印刷好並在 網上刊載。原住民參與及教育項目的下一步工作將會在下次開會時作出介紹。

## 文化遺產:

- 火龍節和麵食節的籌款工作正在進行,不久便會舉行招聘"活動監製" 一職的面試。預計活動將會在2021年的秋季展開。小組亦與市府合作以 保留唐人街內的H型供電木架,以活化區內的後巷。
- 疫情關係未能訪問更多住客。

## 福溪東北(NEFC)工作小組報告

- 該小組自從上次督導組會議後未有開會。
- 小組轄下的一個分組與市府的總經理及其他高層職員舉行了會議,一份會議內容的摘要已向小組分發查閱。



- 有成員建議市府支持就卡路街的方案進行一項經濟影響評估。市府正在制定評估範圍並會提交工作小組以徵詢意見。在確定之後市府將會聘用專家進行研究
- · 一項原定由市府職員進行並於本年 2 月完成的 "福溪東北地區被取締居民研究" 至今仍未有被提出。
  - 黃永安補充:市府希望能夠讓唐人街社區和何謹巷協會(HAS)一同參與這項目。HAS 已表示有興趣但希望先與唐人街厘清一些詳情。市府將會與這兩個社區舉行會議以確認研究的職權範圍。Sandra Singh 總經理將會和工作小組進一步談論這議題。
- 小組成員如果需要更多有關唐人街在參與福溪東北地區發展的歷史,請與督導 組共同主席或是秘書處聯絡。

# 改變唐人街泊車收費安排 – 由市府工程部交通總監 Paul Storer,泊車組經理 Alina Cheng、土木工程師 Christopher Darwent 作出介紹

該項介紹是工程部泊車組就市議會支持唐人街動議的回應

- 使用公共標誌突出低泊車收費咪錶地點的試驗計劃。
- 在每個路段引入一個免費上落客區提供 3 至 30 分鐘停泊車輛
  - 反饋:請改善標誌以清楚顯示可泊車的時間
- 優先在唐人街更新泊車咪錶設備
  - 需要輸入車牌資料、付費方式包括現金及電話付款
  - 每個泊車區設立一個付費站,代替目前每兩個車位一個咪錶的設計
  - Chris 正在爭取在推出付費站時加上中文指示的選擇
  - 新系統設有數項保安設施 如被堵塞的話,系統會自動通知市府職員以 便進行維修。
- EasyPark 在華埠廣場的泊車收費是用在保安及建築物的維修上
- 如督導組成員認為有足夠興趣的話,可考慮在華埠廣場設立單車停泊設施,



## 討論:

- 我們原來的要求包括在停車場提供臨時減免收費,以求在疫情過後吸引遊客到 訪。這個可能性是否曾經與市議會或是 EasyPark 討論過?
  - 答:職員提出的優惠並未達至提供免費泊車。但是與鄰近社區比較,唐 人街的路邊停車位收費和市中心收費相若,而(華埠廣場)的收費相信是最 便宜的。
- 市府泊車組是否有權直接設定停車場的收費。
  - 答:沒有,收費是由 EasyPark 在考慮了營運成本之後作出決定。因此市 議會要求我們和 EasyPark 商討這些顧慮。但是我們有權決定路邊停車收 費。市內所有商業區的路邊泊車政策都是統一執行的。
- 為其麼要以市中心而非其他購物區作為基準。
  - 答:因為市中心是最接近唐人街所以以此作為比較。喜士定商業促進區 、Crosstown 和煤氣鎮亦是包括在比較之內。
  - 回應:市中心的生意遠高於唐人街:和 Cambie Village 比較則會較為合 適。泊車費需要對商戶公平,所以唐人街的情況要再次考慮。
- 如何確保人們不會在乘客上下車區內逾時停車?
  - 答:將會執行泊車規例,逾時泊車者將會獲發告票。
- 每隔多久進行泊車需求評估及更改收費以反映出泊車需求的改變;
  - 答:泊車需求評估每年進行。
- 將會在士達孔拿區實施的新強制性住宅區泊車證對唐人街有甚麼影響?
  - 答:無大影響,因為士達孔拿大部份地方都已經是泊車證地區。

## 其他評論:

- 有關非路邊泊車收費,華埠廣場每兩小時收費\$6.85 (每小時\$3.42) 似乎並非是吸引訪客到唐人街的正確途徑。
- 人們或會選擇在免費的 15-30 分鐘上落客區停泊而不使用停車場,或許(停車場的)首 30 分鐘應該免收費用。



- 國際村設有兩小時免費泊車,為甚麼華埠廣場沒有。
- 增收咪錶泊車收費以確保有足夠的泊車位這做法,並沒有考慮到可負擔商鋪與 昂貴商鋪之間的差別。增加泊車費令富裕的顧客可以有更多位置泊車而低收入 的顧客則會停止支持傳統文化商鋪。在考慮經濟復甦及支持傳統商業時這一點 十分重要。
- 如果沒有免費泊車就很難將無必須到訪的人流帶回唐人街。
- 有關停泊單車,在疫情前如有活動舉行時很難找到安全的停泊單車地方。
- 督導組要求職員再次聯絡 EasyPark 爭取在華埠廣場停車場提供更多經濟上的優惠。

## 唐人街經濟文化發展專案小組(CTT)最新資訊

- CTT 將會在下次督導組會議上介紹最新制定的 "唐人街文化遺產及資產管理計劃(CHAMP)" 主題和策略,供成員提供意見。由於很大部份內容是取材自督導組工作小組的文件,所以 CTT 亦會與各工作小組的發起人開會進行討論。
- 紀念廣場的公眾參與工作將會推出一個雙語的公眾網站和問卷調查。調查正在 草擬中並將會向紀念廣場顧問小組提交,以便在首次會議上聽取意見。督導組 的共同主席將會代表督導組出席會議,但個別督導組成員可獲邀代表他們所屬 的組織出席。

## 籌劃唐人街峰會最新資訊 (詳情見附上文件)

- CTT 建議在 9、10 月期間在舉辦火龍節/麵食節後主辦為期兩天的網上會議。
- 峰會的籌備將會借鏡於其他最近成功主辦的網上活動,同時由於未來聚會限制的不確定性所以要採取主動的防疫措施。
- 有關峰會活動及資訊將會在一個特定的網站上公佈。
- 峰會將會包括活動前的內容及在兩日內的互動型式部份,例如是講座、小組討 論及有人主持的公眾參與活動。
- 我們將會聘用一位"活動監製"負責該項計劃的製作。



同時亦會成立一個峰會顧問小組協助規劃活動。由現在到四月成立小組期間,CTT 將會徵求有興趣人士加入及提供意見。

## 討論:

- 如果會議是以網上型式舉行,我們在讓區內社團參與時需要考慮到使用科技和 語言上的障礙。
- 米加密指出峰會與卡加利市的"明日唐人街"活動有相似的地方,她可以協助 CTT 與他們聯絡,因為他們已有成功舉辦同樣網上活動的經驗同時樂於分享這 經驗。
  - o CTT 十分有興趣與其他地方的唐人街聯絡和合作。
- 這個峰會可以提供機會讓其他唐人街在工作坊上分享他們的困難,但亦需要平 衡峰會的內容,以介紹成功例子及提供空間和與夥伴合作的機會。

## 會議在晚上 6 時半結束